
Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
občnega zbora Radiokluba Ribnica, ki je potekal v prostorih društva, Majnikova ulica 2 v Ribnici, dne 
17.2.2016 z začetkom ob 18.45 uri. 
 
Od 11 članov društva je bilo prisotnih 7 članov - Miro Kokol, Jože Mihelič, Ivan Pelc, Janko Petrič,  
Andrej Štupica, Roman Peterlin in Benjamin Zakrajšek, opravičeno odsoten Andrej Mulej, ter Andrej 
Lukič in Karolina Šmalc, ki se nista opravičila. Član Jaka Lukič se je občnega zbora udeležeil med 
poslovanjem. 
 
Ugotovljeno je, da je tako občni zbor sklepčen, zato se zasedanje lahko nadaljuje. 
 
 
Predlagani dnevni red: 
 
1. Izvolitev organov za vodenje občnega zbora 
2. Podajanje poročil 
3. Razprava in sprejem – potrditev podanih poročil 
4. izvolitev 3. člana upravnega odbora 
5. Načrt dela za leto 2017  
6. Razno. 
 
Na potek dnevnega reda ni bilo pripomb. 
 
 
 

Ad. 1 - Izvolitev organov za vodenje občnega zbora 
 
V delovno predsedstvo (DP) so bili izvoljeni Andrej Štupica - predsednik, Janko Petrič - član in Miro 
Kokol - zapisnikar.  
 
 

Ad. 2 - Podajanje poročil 
 
Poročilo upravnega odbora je podal predsednik društva Miro Kokol ter izpostavil:  
 
- finančno poslovanje se je vodilo v skladu z računovodskimi standardi in statutom društva: 

o vodenje blagajniškega dnevnika in poslovanja na TR, 
o za osnovna sredstva se je obračunala amortizacija, 
o opravil se je popis sredstev in virov sredstev, 
o izdelano je bilo poslovno poročilo in obračun davka od dohodkov pravnih oseb, ter v roku 

poslano na AJPES in DURS, 
- poravnala se je kotizacija ZRS-ju za člane društva, 
- podpisana je bila ponovna pogodba z občino Ribnica o sodelovanju na področju civilne zaščite 

(pridobili smo donacijska sredstva 1.000 €), ravno tako pa tudi z občino Sodražica (pridobili smo 
donacijska sredstva 250€), 

- podaljšala se je naročnina na revijo SE, 
- pri KENLAB d.o.o. se je nabavila nova radijska postaja Kenwood TS-590SG (1.586,00€) v dveh 

plačilih (1.000€ v letu 2016, ostalo bo plačano v letu 2017), poleg pa tudi naglavne slušalke, 
namizni mikrofon in vgradna papiga (296,87€), 

- upravni odbor se je sestal 2x. Ker je član UO Marko Košir jasno izrekel da odhaja iz društva, je bil 
začasno imenovan za člana UO gospodar Jože Mihelič,  

- na povabilo PGD Ribnica so se Janko Petrič, Jože Mihelič, Andrej Štupica, Benjamin Zakrajšek in 
Miro Kokol udeležili javne prireditve »Pridruži se nam«, na kateri so bile prisotne službe reševanja 
in zaščite, kjer smo javnosti prikazali naše delo, 

- Na izobraževalnem centru za zaščito in reševanje na Igu smo se Janko petrič, Benjamin 
Zakrajšek in Miro Kokol udeležili predavanje ta temo sistema civilne zaščite, ter se v nadaljevanju 
udeležili praktične vaje za zaščito in reševanje v RK Triglav v Ljubljani – primer hujše železniške 
nesreče, kjer smo se praktično seznanili z načinom vodenja in posredovanja v takšni situaciji, ter 
uporabe sistema zvez Civilne zaščite. 

 
Upravni odbor je na drugi seji sklenil, da se članarina v letu 2017 ne spremeni in torej znaša 20 € za 
člane in 10 € za člane invalide. 

 



Poročilo blagajnika je podal Andrej Štupica: 
 
- prihodki: (1.917,87 €)  

o donacija občin ……………………….……… 1.250,00 € 
o donacija dela dohodnine ….………….……… 54,87 € 
o nakazilo članarine na TRR ……..…………… 180,00 € 
o pobrana članarina – gotovina ….……………. 433,00 € 

- odhodki: (1.700,11 €)  
o naročnina na revijo SE ………………..…….. 52,32 € 
o plačana kotizacija ZRS ……………………… 250,00 € 
o radijska postaja s priborom (za leto 2016)….. 1.296,87 € 
o stroški poslovanja – banka ………………….. 100,92 € 

- Stanje denarnih sredstev: 
o začetno stanje na TRR ……….……………… 688,96 € 
o končno stanje na TRR ……….……………… 473,72 € 

 
V nadaljevanju se je zasedanja občnega zbora udeležil član Jaka Lukič. 
 
 
Poročilo nazornega odbora sta podala Jaka Lukič in Janko petrič, ter povedala, da se nadzorni 
odbor v letu 2016 ni sestal.  
 
 
 

Ad. 3 - Razprava in sprejem – potrditev podanih poročil 
 
Predsednik DP je dal na glasovanje vsa poročila skupaj (upravnega odbora, nadzornega odbora in 
blagajnika). Vsa poročila so bila sprejeta z večino (vsi prisotni ZA). 
 
 
 

Ad. 4 - Izvolitev 3. člana upravnega odbora 
 
Ker je Marko Košir odstopil iz društva je funkcijo člana UO do konca leta opravljal gospodar Jože 
Mihelič. V razpravo je pozval prisotne za podajo predloga za novega člana UO. Predlagan je bil 
gospodar Jože Mihelič, ter dal predlog na glasovanje, ki je bil z vso večino tudi sprejet. 
 
 
 

Ad. 5 - Načrt dela za leto 2017 
 
Miro Kokol je podal smernice za delo društva v letu 2017 in sicer je izpostavil udeležbo na skupščini 
ZRS ki bo 11.3.2017 v Mariboru - Pekre. Takoj ko bodo vremenske razmere dovoljevale delo na 
strehi, je potrebno sanirati in eventuelno zamenjati anteno. Ob tem je potrebno razmisliti o boljši zaščiti 
pred vremenskimi vplivi. Ravno tako bo potrebno pristopiti k realizaciji postavitve žične antene za nižje 
frekvence 3.5 in 7 MHz. Plačati bo potrebno tudi drugi del kupljene kratkovalovne postaje. Člane je 
tudi pozval, da dajo pobude in prispevke za društveno spletno stran. Ker imamo s poslovanjem banke 
zelo velike stroške, in ker je ZRS podpisala pogodbo o sodelovanju z Delavsko hranilnico (DH) in člani 
ZRS (radioklubi) pod izredno ugodnimi pogoji poslovanja, je potrebno pristopiti k postopku zamenjave 
banke. Člane je seznanil, da je na DH že odprt nov TRR. Takoj ko bo plačan drugi obrok KV postaje, 
je potrebno TRR na NLB zapreti in sredstva prenesti na TRR DH. 
 
Miro Kokol je prisotne tudi spomnil na možnost doniranja dela dohodnine Radioklubu in sicer kadarkoli 
do konca leta 2017. Vse informacije se dobijo na spletni strani http://www.dobrodelen.si/, kjer se lahko 
po izpolnitvi podatkov zahtevek izpiše na tiskalnik in se ga odnese na najbližjo izpostavo DURS-a.  
 
 
 

Ad. 6 - razno 
 
Jaka Lukič je povedal, da mu je Košir Marko izročil denar za članarino. Pojasnjeno mu je bilo, da 
Marko ni več član društva, saj je na prvi seju UO jasno povedal, da odhaja iz društva, ter tudi vrnil 
ključe prostorov društva. 
 



Janko Petrič je navzočim članom povedal, da se z Benjaminom Zakraajškom čez leto aktivno 
udeležujeta v vajah ARON, ter sta prisotnim pojasnila tudi način sodelovanja. Vabljeni so tudi ostali 
člani, da se vajam priključijo. 
 
 
Občni zbor je bil ob končan ob 19.30 uri 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ribnica, dne 17.2.2017 
 
 

Zapisnik napisal: 
   Miran Kokol 


